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OBČINA VITANJE 

Grajski trg 1, 3205 Vitanje, tel: (03) 757 43 50, fax: (03) 757 43 51 

www.vitanje.si, info@vitanje.si 

 

Datum: 28.3.2013 

 

ZAPISNIK 

13. redne seje Odbora za premoženje, finance in gospodarska vprašanja, ki je potekala 

dne 28.3.2013, s pričetkom ob 16.30 uri, v sejni sobi Občine Vitanje 

 

Prisotni člani odbora: glej listo prisotnih   

 

Ostali prisotni: Župan Slavko Vetrih, Srečko Fijavž,  Mojca Vodušek 

Sejo je vodil  predsednik Andrej Poklič. 

 

Predlagan dnevni red: 

1. Ugotovitev navzočnosti 
2. Obravnava zapisnika 12. seje odbora, 
3. Obravnava osnutka Zaključnega računa proračuna Občine Vitanje za leto 

2012, 
4. Obravnava tekoče problematike, 
5. Razno 

 

K točki 1 

 

Predsednik ugotovi da manjka en član ostali so vsi prisotni in je seja sklepčna. 

 

 

K točki 2 

Člani odbora potrdijo zapisnik 12. redne seje. 

 

K točki 3 

Obravnava osnutka Zaključnega računa proračuna za leto 2012, ki je bil predložen. 

Mojca Vodušek predstavi ZR, sestavo ZR in osnovne značilnosti ZR.  

Veljavni proračun za leto 2012 je sprejeti rebalans tega proračuna. V gradivu je poročilo o 

porabi sredstev proračunske rezerve. Porabila se je za sanacijo cest in javnih poti, znesek je 

skladen z veljavno zakonodajo. 

Največji vir prihodkov je dohodnina in transferni prihodki. Zaradi črpanih sredstev KSEVT so 

transferni prihodki največji, kar jih je občina Vitanje imela do sedaj, poleg tega so na tej 

postavki še sredstva za rekonstrukcijo za lokalne ceste, skupnih občinskih uprav, požarne 

takse, gozdne ceste… 

V gradivu je tudi navedeno koliko smo se zadolžili v letu 2012 za KSEVT in Zdravstveni 

dom ter skupno stanje zadolžitve. 
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Odhodki. Predstavi posamezne postavke na odhodkovni strani. V prilogi so tudi neplačani 

odhodki na dan 31.12.2012, ki so bile plačani v začetku leta 2013, knjižijo pa se v leto 2012. 

Trenutno je poslovanje tekoče. 

Danes je na mizo dan samo malo drugačen izpis, vsebinsko in zneskovno se nič ne spremeni.  

Predsedujoči odpre razpravo. 

G.Poklič: splošna ugotovitev je da lahko smo leto 2012 zaključili s 43% večjimi prihodki 

glede na preteklo leto in cca 55 % večjimi odhodki. 

Kljub temu, da smo realizirali  večje prihodke, smo racionalno delali na posameznih 

postavkah, kar je razvidno iz indeksov, ki so večina pod sto. Na splošno smo varčevali, da 

smo lahko investirali. 

V posebnem delu, ni videti posebnih odstopanj od plana, ZR je sprejemljiv. 

 

Kričaj Roman, podpre odlično pripravljen ZR. 

Ali smo od države dobili kakšna sredstva za skupne občinske uprave. Mojca: da. Zahtevek se 

izstavi v tekočem letu za preteklo leto. V obrazložitvi so prikazani točni zneski. Zaenkrat se 

pričakuje, da bo tako tudi v bodoče. Ali je pri postavki zimsko vzdrževanje cest že sezona 

2012/2013. Mojca to je prejšnja zimska sezona. Roman: velik znesek je. Mojca: verjetno je iz 

prejšnje zime. Roman: prodana so bila dva stanovanja? Katera?, V bloku Na vasi 11a ( 

Studeržnik in na Grajskem trgu 6 ( Pogorevc Erika). Takšnega proračuna verjetno ne bo več. 

Velik je zaradi investicij. Kredit bo treba vsako leto planirati. 

Župan: tudi letošnji proračun bo velik, če bo vse realizirano, se bo približal lanskemu. 

Plankl Zdenko potrjuje ZR. 

Plankl Stanko: ali se sanira tudi telovadnica v okviru energetske sanacije in kaj? Da. Fasada, 

okna in izolacija strehe. Kaj je s plačilom zemljišča Unior? 

Župan: razloži dopis Uniorja in predstavi dosedanji potek dogodkov. Predstavi tudi sklep 

odbora za drobno gospodarstvo. Odbor za d.g. se strinja, da bi se odkupilo zemljišče ceste 

ostalo bi se prodalo na javni dražbi. Ena možnost je, da Uniorju vrnemo zemljišče. Odbor za 

drobno gospodarstvo  se strinja, da bi del svojih sredstev v proračunu porabili za plačilo 

zemljišča. Župan predlaga, da se poskušamo z Uniorjem dogovoriti za  moratorija in 

zemljišče prodati. 

Kričaj Roman: Koliko je vsega skupaj? Cca 5000 m2. Ali je zazidljivo po planu? Da. 

Župan: predhodno preden je postalo zazidljivo, so nekateri že zemljišča odkupili neposredno 

od Uniorja. Po izdelavi projektne dokumentacije za komunalno opremo, se je ugotovil 

dejanski strošek komunalne opreme, ki pa je zelo velik. Naredil se je tudi program 

opremljanja stavbnih zemljišč. Močan ukrep ARSO-ta glede vodovarstvenih pogojev zaradi 

potoka Jesenica. Poskusili smo pred leti z vključitivijo dodatnih sredstev za vzpodbujanje 

regionalnega razvoja, s katero bi zmanjšali ceno po m2 na cca 20 €, s čimer se lastniki, ki jim 

je bilo to predstavljeno niso strinjali.  

Župan: mogoče se bo našel kakšen interesent, da odkupi občinski del zemljišč.  

Plankl Zdenko: občina je po pogodbi postala lastnik, je pa klavzula omejitve, da občina ne 

more odtujiti brez soglasja Uniorja oz mora Uniorju plačati dogovorjeno kupnino. Predlaga, 

da se Uniorju to nazaj prepiše in naj Unior direktno proda. Kar je ceste naj občina obdrži 

ostalo vrnemo uniorju. 

Župan predlaga, da se dogovorimo z Uniorjem, da cesto odplačamo, takoj ostalo pa po cca 

enem letu oziroma po prodaji. Oboji iščemo kupca. Člani odbora se strinjajo s predlogom. 

Predlog predlaga sklep: Občinskemu svetu se predlaga da sprejeme ZR za leto 2012. 

 

 

K tč. 4 

Razno in tekoča problematika: 
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1. Dobrosavljevič Vojko. Ali bomo lahko zdaj ko bo ZR sprejet pričeli z postopkom za nakup 

gasilske avtocisterne. 

Župan: glede na to da zaključujemo investicijo v ZD, imamo trenutno likvidnostne težave. 

Takoj ko bo možnost, bomo pričeli s postopkom za pridobitev kredita. Z najetjem kredita z 

gasilsko cisterno bomo občino pripeljali na rob kreditnih možnosti. Nihče pa nima nič proti 

gasilski cisterni.  

Poklič: kakšna je naša kreditna sposobnost? Mojca: trenutno ni gledala, ko smo delali 

proračun smo bili v okvirjih možnosti zadolžitve. Razloži postopek pridobivanje kredita. Tudi 

banke so se zelo zaprle in sploh ne dajejo ponudb več nekaterim občinam.  

Plankl Stanko: vprašanje, če je smiselno vzeti zadnji kredit za avto, ampak bi bilo bolje ta 

denar nameniti za sofinanciranje neke investicije, za katero bi dobili državna ali EU sredstva. 

Sklep: preveriti kreditne možnosti in potem dogovoriti, verjetno že na naslednji seji. 

 

2. Poklič: ali je že kaj znanega glede stroškov zimske službe. Župan: brez marca cca 

130.000,00 € in cel kup uničenih cest po pomladanski odjugi. Sol zelo uničuje ceste tako 

lokalne kot regionalne.  

Poklič ali je predvideno kaj državnih sredstev. Župan: preko SOS se trudimo vse občine za 

pridobitev intervencijskih sredstev za naravne nesreče, vendar je verjetnost mala. 

 

Seja je bila zaključena ob 17.30  uri. 
 

 
 

 

Zapisal: 

 

Srečko Fijavž 

                                 

    

   

 Predsednik  

          Andrej POKLIČ  

    

   


